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1. Hoolekogu arvamus määruse eelnõule „Direktori ametikoha täitmiseks korraldatava 
konkursi läbiviimise kord“ 
Hoolekogu liikmed olid eelnevalt tutvunud dokumendiga. Arutati ning avaldati arvamust. 
Kadi Pärnal oli ettepanek seoses konkursi väljakuulutamisega. Määruse § 3 punkt 3, kus teade  
avaldatakse vähemalt  ühes üleriigilise  levikuga ajalehes või mõnes muus üleriigilises avalikus 
kanalis. Konkursi teate võiks avaldada laialdasemalt sotsiaalmeedias, et kuulutus jõuaks rohkem 
avalikusesse, samuti võiks kaasata personalibüroosid, et kuulutus oleks köitvam ning 
atraktiivsem. Külli Lumi arvas, et see võiks olla pigem toetusmehhanism. Kui otsitakse direktorit, 
siis vaadatakse rohkem ikka cv-keskust, cv-online. Antud ametikohale ei pruugi see kandidatuuri 
suurendada. On veel üleriigiline Õpetajate leht, kuid suvisel perioodil see vist ei ilmu regulaarselt. 
Ragne Pirsi tõi välja komisjoni töökorralduse § 4, kus ei ole kirjas taustainformatsiooni mõttes 
teabepäringute küsimist. Komisjon võib kandidaadi nõusolekul teostada informatsiooni 
saamiseks teabepäringuid. Kas see võiks olla määruses eraldi punktina sees? Peale karistusregistri 
väljavõtet annaks see õiguse kontrollida ka näiteks kandidaadi poolt CV-s esitatud eelnevaid 
soovitajaid. Külli Lumi ütles, et tausta kontrollitakse nagunii, see on fakt. Ilma kontrollita ei valita 
ühtegi inimest.  
Ragne Pirsi viitas veel §-le 5, konkursil osalemine. Vastavalt punktile 5 võib komisjoni või 
kandidaadi soovil esitada muid dokumente. Siinkohal võiks kandidaat esitada tegevuskava 
asutuse juhina, kui vallavalitsus näeb, et see on vajalik. Eeldatakse, et see on kandidaadil olemas, 
kui ta valituks osutub. Külli Lumi lisas, et see ei peagi ilmtingimata olema just tegevuskava, aga 
võiks anda kandidaadile, olenevalt haridusasutusest ja päevakorras olenevast probleemist, 
vastavasisulise sihitud ülesande lahendamiseks. Probleemiks võib olla ka asjaolu, miks vajatakse 
uut direktorit. 
Ragne Pirsi jätkas §-ga 7. Vestlusvoorus on välja toodud, et kuidas edastatakse info inimesele, 
kes osutus konkursil valituks, aga kuidas esitatakse info kandidaadile, kes ei osutunud valituks, 
seda infot ei ole kusagil, kuid võiks samuti sees olla. Komisjoni sekretär võiks saata kirjaliku teate 
ka mittevalituks osutunud kandidaatidele vastava infoga. See oleks viisakas ja kõik kohalolijad 
nõustusid. 



Konkursi lõpetamine ja luhtumine on kenasti välja toodud, aga kui ei tule ühtegi kandidaati, siis 
võiks olla määruses sees ka punkt, mis annab õiguse vallavalitsusel pikendada konkursi tähtaega, 
et ei peaks kohe esimesel korral konkurssi läbikukkunuks kuulutama. Konkursi pikendamise mõte 
kiideti hoolekogu liikmete poolt heaks. Rohkem arvamusi ei avaldatud. Hoolekogu koostab ja 
edastab hiljemalt 28.02.2023 kirjaliku tagasiside valda vastavalt tehtud ettepanekutele ja saadud 
arvamustele. 
 
2. Vallavalitsuse vastuskiri hoolekogu päringule "Pärnu-Jaagupi Lasteaia juurdeehitus 
Hoolekogu soovis vallavalitsusele tehtud päringus teada, mitu rühma planeeritakse, mis saab 
Libatsest ja Vahenurmest, kas on ülevaade lasteaiakohtade vajadusest tulevikus. Tundub, et 
hoolekogu sai enamjaolt vastused kätte.  
Planeerimine uue majaosa ehitusega käib ja ilmselt Libatse plaanitakse ikkagi sulgeda. Arutleti 
transpordi teemal, kuidas Libatse lapsed saaksid Pärnu-Jaagupisse. Külli Lumi ütles, et üldjuhul 
koolil lasteaia laste transpordi kohustust ei ole, lapsevanemad transpordivad ise. Triin Laur märkis 
siinkohal, et lasteaed ei ole ka kohustuslik nagu kool. Külli Lumi tõi välja Tori valla näite, kus 
vald tagas mingil hetkel kooli transpordi Arest Suiku ja tagasi, aga lapsevanemad ise maksid 
saatjale (täiskasvanule), kuid mingil hetkel tehti muudatus. Kui algselt võisid kõik lapsed bussiga 
liikuda, siis mingist hetkest alates kehtestati piir, et alla 4-aastased ei olnud lubatud. Selline on 
Tori valla kogemus.  Kui asi sealmaal, saab antud teemat täpsemalt arutada vallaga, kuidas nemad 
saaksid toetada lastele vajaliku transpordi organiseerimisel. Külli Lumi näitas ja tutvustas 
hoolekogu liikmetele lasteaia hoone tulevast juurdeehituse eskiisist kahte videot. Direktoril on 
hea meel, et nad on kaasatud ja arvesse võetud projekteerimise protsessis.  
Parkimiskohti tuleb ka juurde, kokku peaks tulema 16+21 kohta. Kõnnitee on planeeritud parklas 
autode ette, et ei peaks autode tagant läbi käima. Hoolekogu arutas veel, et võiks teha vallale 
ettepaneku/pöördumise tänavavalgustuse osas lasteaia ees, ehk on mõistlik teha korrektuurid koos 
juurdeehitusega. 
 
3. "Hoolekogu tööplaan 2023" kinnitamine 
Ragne Pirsi küsis, kas lasteaia juhtkonnal on lisada ettepanekuid tähtaegade osas? 
Tiina Sinijärv ja Külli Lumi tõid välja, et õppeaasta kokkuvõtte esitamine mai lõpus on liiga vara. 
Kuna õppeaasta lõpeb 31.august ja kokkuvõte tehakse sel ajal, siis võiks kokkuvõtte esitamine 
jääda suve lõppu või uue õppeaasta algusesse (septembri esimesed nädalad). Teise variandina 
pakkus Külli Lumi välja, et osaline ülevaade anda maikuus ja lõplik kokkuvõte esitada septembris, 
millega olid hoolekogu liikmed päri. Suvist kollektiivpuhkust ei tule ilmselt üldse, see punkt 
võetakse tööplaanist välja. Vältimaks eelmise aasta probleeme, andis direktor ennetavalt olemas-
olevat infot suvise töökorralduse kohta.  
Juunis ja augustis on avatud mõlemad sõimerühmad ja kaks aiarühma. Juulikuus on avatud üks 
sõimerühm, üks aiarühm ja veel üks rühm, mis on tõenäoliselt liitrühma põhimõttel, seega kokku 
kolm rühma, vältimaks ülerahvastatust. Libatse ja Vahenurme rühmad on suletud juulikuus. Suvel 
on plaanis kasutada ELIISI suviseid rühmi. 
Lasteasutuse sisehindamise protsessi sisendi andmise aeg jääb samaks (maikuu lõpp). 
 
OTSUSTATI: Kinnitada hoolekogu tööplaan aastaks 2023. 
 
4. Jooksvad teemad 
a) Lastekaitsepäev toimub 01.juunil 2023 kell  15.30 – 18.30 (3 tundi). Raido Looring andis teada, 
et toimub organiseerimine ja kõik läheb plaanipäraselt. Ragne Pirsi ütles, et sel aastal on 
lastekaitsepäev pühendatud liikumisaastale ja kaasatud on erinevad vallaasutused. Algatus on 
tulnud lasteaia hoolekogult, kuid lisaks panustavad vabatahtlikud päästjad, noortekeskus, 
spordikeskus, rahvamaja, kool ja kaitseliit. Üritus on suunatud kõigile kogukonna lastele liikumise 
propageerimiseks. Toimuvad erinevad nn töötoad. Kaasata tahetakse tenniseväljakut, skateparki, 



staadionit ja parki, kus vabatahtlikud päästjad panevad oma rajad üles, paintball, takistusrajad, 
staadionile soovitakse saada veel hüpinguid ning väiksematele karusselli. Lisaks toimuvad tantsu 
töötoad nii suurematele kui ka väiksematele. See oleks selline suurem üldine plaan. 
Külli Lumi uuris, kui palju tegevusi on sobitatavad lasteaialastele? Riivo Liin tõi välja, et 
väiksematele lastele on kindlasti vähem tegevusi. Jane Semenov tundis huvi, kas seekord ei olegi 
eesmärgiks lasteaiale raha kogumine? Ragne Pirsi vastas, et ei ole, sel aastal on lihtsalt tore üritus 
lastele. Väiksematele on eraldi tantsutuba, üks vabatahtlike päästjate rada, karussell, batuut. 
Külli Lumi uuris veel, kuidas on mõeldud sõimerühma lastega, kas saame nemad ka kaasata? 
Üldiselt on mõeldud, et emad - isad tulevad ikka ise oma lastega üritusele. Lasteaed toetab omalt 
poolt ja teeb vanematega koostööd, et võimalikult paljud lapsed saaksid üritusest osa võtta.  
Lasteaed teeb eelnevalt küsitluse, paljud vanemad saaksid oma lapsele sel päeval varem järgi tulla.  
Külli Lumi küsis, kas lasteaed võiks ka korraldada ühe töötoa, mis oleks suunatud just lasteaia 
lastele. See mõte meeldis kõigile. Juhtkond lubas asja arutada. 
 
b) lumetõrje – Riivo Liin tõstatas teema, kui lasteaia juurest oli enne jõule lumi lükkamata. 
Lasteaed on märganud, et Pärnu-Jaagupis peale bussijaama võiks lasteaed olla teine koht, kuhu 
lund tullakse lükkama. See oleks enne kooli, sest lasteaed alustab tööd varem. Vahenurmes on 
lasteaia oma töötajad nõustunud siiani ise lume sissepääsu juurest ära lükkama. Saadakse aru, et 
eraldi inimese palkamine oleks ebamõistlik. 
 
c) haiged lapsed – ikka jõuab hoolekogu liikmeteni info, et on endiselt vanemaid, kes toovad oma 
haigeid lapsi lasteaeda. Eesmärk on, et viirushaiguste tunnustega lapsi lasteaeda ei toodaks, 
vältimaks tervete laste nakatamist. Direktor paneb veelkord ELIISI sarnase teate, lisades juurde 
info, kui lapsel on olnud palavik, siis võiks anda vähemalt ühe päeva kosumiseks, ehk et oleks 
vähemalt üks palavikuvaba päev enne lasteaeda uuesti tulekut. Lisaks olukorras, kus õed-vennad 
on haiged, tuleks kaaluda võimalust ka teised sama pere lapsed koju jätta, silmas pidades siinkohal 
just nakkushaigusi. Maia Link tõi välja, et enamus lapsevanemaid on väga mõistvad, kuid leidub 
kangekaelseid, kes väidavad, et kodus ei ole probleemi. Kõik sõltub ikkagi lapsevanemast. 
Kaie Pihelgas tõdes, et praegusel ajal on väga palju haigeid ja lapsed ongi tihti haiged. Samas tuleb 
mõista ka lapsevanemaid, kes on juba kaks nädalat haige lapsega kodus olnud. 
Külli Lumi tuletas meelde, et kõige tähtsam on korralik käte pesemine ja seda ei tohi unustada! 
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